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Meldingen rondom jaarwisseling 2019/2020  

Meldingen stadstoezicht 

Wijk	 Locatie	 Overige	info	
Centrum	
	
	

-Polluxstraat 
-School Stenen brug, Concordia 
(hockeyclub) 
-Zwartbroekstraat (thv Skunk) 
- slachthuisstraat (spoor) 
-Stationstunnel 

Knallen (omgeving) Melding 
Melding(en) 
 
Melding 
Melding voorbij gaande jeugd 
Melding 

Herten	
	

-Herten: Jo Calsstraat 
-Herten: Merumerkerkweg, 
achterzijde Jan Linders 

Melding OC 
 
Melding OPCO 

MALT	
	

 
-Skatebaan bij het zwembad. 
-Olympialaan/Oranjelaan 
-Eiermarkt 
-Kerkveldlaan (kerkhof) 
-Achilleslaan 2 
-Retailpark 
-Broekhin-Noord 
-Urbanuspad 
-Schuttecleef 10 
-Golfbaan Herkenbosch 

 
Melding(en)2 
Melding van OC 
Melding 
Melding(en) (2) 
Melding(en) 
Melding 
Melding 
Melding(en) (2) 
Melding 
Melding 

Donderberg/Hoogvonderen	
	

	

-Engels veldje. 
-Gotcha / Cruyff court. 
-Gentiaanhof (speelveld). 
-Adelarshorst, achterzijde 
vijver. 
-lindberghstraat 
-Donderbergweg  
-P. Donderschool (jeugd tijdens 
de pauze) 
-Havikhorst 
- Donderberg breed 

Melding(en) (2) 
Melding(en)(10) 
Melding)en) 2 
Melding 
Melding 
Melding 
Melding 
Melding 
Melding 
Melding 
Melding(en) (3) 

Veld-Vrijveld	
	
	

-Grasveld brouwerstraat 
-Brabantseweg  
-Bron de la Vexelastraat 
-Lindelaan 

Melding 
Melding(en) (3) 
Melding 
Melding 

Swalmen	
	

	

-In de buurt van BS Octopus 
(“de Kuilen”) 

Melding 

KKK	
	
	

-Heinsbergerweg (buurt van 
het pad) 
-Antillenstraat  
-Kitskensberg 
 

Melding 
 
Melding zwaar siervuurwerk 
Melding 
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Stand van zaken bij gemeenten  
- Weert 

De gemeente weert heeft in 2018/2019 een proef gedraaid met vrijwillige vuurwerkvrije zones. 
Tijdens de jaarwisseling 2018-2019 hebben 6 buurten meegedaan en in 2019-2020 heeft er één 
buurt meegedaan. Er is op voorhand afgesproken dat er niet extra wordt gehandhaafd door 
gemeente/politie. De gemeente heeft wel voor borden gezorgd. Het is lastig om een eenduidige 
conclusie te trekken omdat de resultaten zeer uiteenlopen van heel positief, tot negatief (borden zijn 
weggehaald, niet doorgaan van de zone omdat niet iedereen voorstander was). Het verkrijgen van 
draagvlak onder de buurtbewoners en de reacties bij het aanspreken van mensen lijken de 
belangrijkste uitdagingen.  

Binnen de gemeente zijn er een aantal ontwikkelingen aan de gang omtrent maatregelen die er 
genomen kunnen worden tegen vuurwerkoverlast. Ze geven namelijk het volgende aan: ‘’Op dit 
moment is een wijziging van de APV in voorbereiding. In het concept is ook een verbodsbepaling op 
het afsteken van vuurpijlen en knalvuurwerk opgenomen. De gemeenteraad zal hierover een 
beslissing moeten nemen. Dit verbod is nu alvast opgenomen mede in afwachting van de landelijke 
ontwikkelingen wat betreft een (gedeeltelijk) vuurwerkverbod. Verder zal bij de behandeling van dit 
onderwerp in de gemeenteraad hoogstwaarschijnlijk een motie worden ingediend die uitgaat van een 
algeheel verbod op consumentenvuurwerk met een uitzonderingsmogelijkheid voor het afsteken van 
vuurwerk in georganiseerd verband.’’ 

Behandeling in de gemeenteraad is vooralsnog voorzien voor de maand juli maar vanwege de 
ontwikkelingen op coronagebied zou het ook zo kunnen zijn dat behandeling over de zomervakantie 
wordt getild.’’ 

- Vaals 

De gemeente Vaals heeft vuurwerkvrije zones ingesteld omdat er jaarlijks veel overlast was op 
bepaalde locaties. De vuurwerkvrije zones worden door de meeste mensen nageleefd en zijn goed 
handhaafbaar. Er zijn weinig overlastmeldingen in de vuurwerkvrije zones.  

- Venlo  

In de gemeente worden geen vuurwerkvrije zones ingesteld of overwogen omdat er te weinig 
handhavingscapaciteit is.  

- Voerendaal 

Geen vuurwerkvrije zones, ook niet in onderzoek of overweging. Er is binnen de gemeente 
Voerendaal nauwelijks sprake van overlast.  

- Brunssum 

Geen vuurwerkvrije zones em wordt op dit moment ook niet overwogen. De gemeente Brunssum is 
in afwachting van de uitwerking van het landelijke vuurwerkverbod. 

- Meerssen 



In de gemeente worden geen vuurwerkvrije zones ingesteld of overwogen omdat dit de afgelopen 
jaren nog niet van toepassing was.  

- Beekdaelen 

Er zijn geen vuurwerkvrije zones ingesteld in de APV van de gemeente. De gemeente Beekdaelen 
geeft het volgende aan: “Het ontbrak/ontbreekt ons op dit moment aan voldoende gemeentelijke 
handhavingscapaciteit. Medio dit jaar volgt er een advies van de VNG. Na afstemming in de lokale 
driehoek en raadpleging van de inwoners nemen we pas een besluit over de verdere aanpak rondom 
de organisatie van het afsteken van vuurwerk, instellen van vuurwerkvrije zones etc. Daarbij hopen 
we dat er zoveel mogelijk gemeenten éénzelfde lijn zullen trekken. ‘’ 

Echter kunnen inwoners zelf met initiatieven komen om buurten vuurwerkvrij te maken. Deze 
initiatieven worden ondersteund door de gemeente met borden en communicatie. 

- Kerkrade 

De gemeente Kerkrade wacht op dit moment het handelingskader af ten aanzien van het handhaven 
van knalvuurwerk.  Later dit jaar zal er in de raadscommissie Algemene zaken en middelen nog een 
discussie plaatsvinden over het instellen van vuurwerkvrije zones en mogelijke aanvullende 
maatregelen komen om vuurwerkoverlast aan te pakken.  

Er zijn tot op heden nog geen vuurwerkvrije zones ingesteld omdat het aantal meldingen over 
vuurwerkoverlast gering is en omdat het handhaven daarvan een probleem is.  

- Simpelveld 

Er zijn geen vuurwerkvrije zones ingesteld en dit wordt op dit moment ook niet overwogen. Er wordt 
zeer beperkt overlast ervaren.  

- Stein  

Er zijn in de gemeente Stein geen vuurwerkvrije zones en dit wordt op kort termijn ook niet 
overwogen. Er zijn op dit moment andere prioriteiten en er zijn maar een beperkt aantal klachten 
binnengekomen tijdens de jaarwisseling.  

- Valkenburg 

De gemeente Valkenburg heeft 4 vuurwerkvrije zones ingesteld, deze liggen vooral rondom 
verpleegcentrums en verzorghuizen. Op deze plekken is overlast van consumentenvuurwerk voor 
mens en dier ongewenst. 

Afgelopen jaarwisseling zijn een aantal meldingen binnen gekomen van vuurwerkoverlast. Geen van 
de meldingen viel binnen een van de vuurwerkvrije zones. Verder zijn er geen bijzonderheden 
geconstateerd in de vuurwerkvrije zones.  

Een woordvoerder van dee gemeente Valkenburg geeft het volgende aan; ‘’Vanuit mijn eigen 
ervaring met het handhaven op vuurwerk kan ik melden dat het vrijwel onmogelijk is een 
overlastgever op hete daad te betrappen, dan wel op basis van een melding de betreffende persoon 



op te sporen. De veroorzakers zijn vaak in groepsverband, bewegen continue en als het vuurwerk is 
afgestoken zijn ze nergens meer te bekennen. “ 

- Gulpen-Wittem 

Er zijn geen vuurwerkvrije zones in gesteld en dit wordt ook niet overwogen. De gemeente bestaat 
uit kleine dorpskernen en er wordt weinig overlast ervaren.  

- Heerlen  

Er zijn op dit moment geen vuurwerkvrijezones ingesteld.  Gemeente Heerlen geeft het volgende 
aan: “Op dit moment wordt gewerkt aan de uitvoering van een raadsmotie om met betrokken 
partijen te onderzoeken wat de opties zijn om vuurwerkoverlast te beperken (bijvoorbeeld 
vuurwerkvrije zones rondom kwetsbare gebieden) en het tweede kwartaal van 2020 concrete 
voorstellen te doen hoe vuurwerkoverlast in Heerlen beperkt gaat worden.’’  

Het college is eerder echter niet meegegaan in de raadsmotie tot het daadwerkelijk instellen van 
vuurwerkvrije zones omdat er eerst onderzoek moest worden gedaan naar de effectiviteit en 
handhaafbaarheid van zulke zones. Hieraan werd namelijk getwijfeld.  

Er zijn geen vuurwerkshows met oud en nieuw. Echter werkt de gemeente wel mee aan initiatieven 
van horecaondernemers om met oud en nieuw consumentenvuurwerk op een centrale plek af te 
steken.  

Er worden een aantal maatregelen genomen om overlast van vuurwerk terug te dringen: 

- Vuurwerkproject van de politie: aanpak illegaal vuurwerk, bezoek aan bekende overlast 
veroorzakers, aanpak overlastmeldingen. 

- Voor de toekomst staat ook samenwerking met Team Alert gepland voor maatwerk 
voorlichting/preventie. 
 

- Sittard-Geleen  

Op dit moment zijn er geen vuurwerkvrije zones ingesteld. De gemeente heeft het volgende in de 
APV opgenomen: ‘’ het is verboden om consumentenvuurwerk te gebruiken op een door het college 
aangewezen plaats in het belang van de voorkoming van gevaar, schade of overlast. Zo is het 
verboden consumentenvuurwerk op een openbare plaats te gebruiken als dat gevaar, schade of 
overlast kan veroorzaken.’’ Hierdoor is het mogelijk om op te treden tegen het afsteken van 
consumentenvuurwerk in bijvoorbeeld een promenade, een passage, een portiek of een 
volksverzameling.  

De gemeente Sittard-Geleen is op dit moment een plan aan het ontwikkelen om vuurwerkoverlast 
aan te pakken door eventueel vuurwerkvrije zones. Echter zijn ze nog in afwachting van de landelijke 
ontwikkelingen.  

Vuurwerkvrije zones of een algeheel vuurwerkverbod worden overwogen omdat: 

- Vuurwerk ieder jaar schade en overlast veroorzaakt zoals letselschade, materiële schade, 
psychische en emotionele schade, gezondheidsklachten en dierenleed; 



- Onderzoeken laten zien dat de weerstand in de Nederlandse samenleving tegen het gebruik 
van consumentenvuurwerk toeneemt; 

- Politie, ambulance, brandweer en artsen hebben gepleit voor een vuurwerkverbod;  
- Het pleidooi van de Nationale politie voor een verbod van knalvuurwerk mede is ingegeven 

door het feit dat vuurwerk steeds zwaarder en gevaarlijker wordt. 
 

- Maastricht  

De gemeente Maastricht heeft voorgaande jaren geen vuurwerkvrije zones of een vuurwerkverbod 
gehad. Komende jaarwisseling worden er voor het eerst een aantal vuurwerkvrije zones benoemd. 
Deze worden bepaald aan de hand van de klachtmeldingen van de afgelopen jaren en de specifieke 
doelgroepen in de stad. 

De vuurwerkvrije zones worden ingesteld omdat er na afgelopen jaarwisseling, vuurwerk een 
onderwerp van discussie is geworden in de landelijke politiek. Ook wordt de roep om maatregelen 
steeds luider. De gemeente Maastricht wil onderzoeken of door het instellen van vuurwerkvrije 
zones overlast, die wordt ervaren door vuurwerk kan worden verminderd.  

Er wordt nu met name communicatie en voorlichting gebruikt om overlast zoveel mogelijk te 
beperken.  Tevens wordt er gezamenlijk met de politie opgetreden tegen illegaal afsteken van 
vuurwerk (buiten de landelijke geldende afsteekperiode).  

- Rotterdam  

De gemeente Rotterdam heeft al een aantal jaren vuurwerkvrije zones aangewezen. Er werd 
namelijk veel overlast ervaren. Dit heeft er uiteindelijk toe geleid dat 80% van Rotterdam uit 
vuurwerkvrije zones bestond. Vanuit de gebieden waar de vuurwerkzones zich bevonden en de 
veiligheidsregio is gevraagd de vuurwerkzones uit te breiden naar een algeheel vuurwerkverbod, 
gezien het in 80% van de gemeente toch al was verboden.  

In de zones waar geen vuurwerk mocht worden afgestoken, kwamen vrijwel geen klachten binnen 
omtrent vuurwerkoverlast. Het is moeilijk te zeggen of er daadwerkelijk meer capaciteit nodig is 
omdat de politie al langere tijd met de gehele bezetting aanwezig was rondom oud en nieuw. Echter 
zijn de handhavers wel uitgebreid van 200 naar 230  personen.  

Vanuit de gebieden waar de vuurwerkzones zich bevonden en de veiligheidsregio is gevraagd de 
vuurwerkzones uit te breiden naar een algeheel vuurwerkverbod, gezien het in 80% van de 
gemeente toch al was verboden.  

- Nijmegen 

De gemeente Nijmegen heeft de afgelopen 2 jaar met vuurwerkvrije zones gewerkt. Het eerste jaar 
waren er 3 vuurwerkvrije zones aangewezen. Hierover heeft de politie mede geadviseerd, en is er 
gekozen voor locaties waar voorgaande jaren veel overlast werd ervaren.  Het jaar daarop waren er 
meer vuurwerkzones. Gebieden rondom parken, dierenweides en locaties van de dierenambulance 
werden toegevoegd.   

De naleving van de vuurwerkzones lijkt redelijk goed te gaan. Echter is hier geen specifiek onderzoek 
naar gedaan. Daarnaast is er geen extra handhavingscapaciteit ingezet. Er worden in de gemeente 



Nijmegen geen vuurwerkshows gegeven. In sommige wijken ondersteunt de gemeente, met een 
kleine bijdrage, bewonersinitiatieven voor een buurtfeest tijdens oud en nieuw.  

Er worden een aantal maatregelen genomen om overlast van vuurwerk terug te dringen: 

- Een meld- en herstel app waar vuurwerkoverlast gemeld kan worden. Het bureau toezicht 
pakt de meldingen op en waar nodig wordt er gehandhaafd.  

- Jongerenwerk geeft voorlichting op scholen en gaat actief in gesprek met jeugd op straat 
over de gevaren en het gebruik van vuurwerk.  
 

- Apeldoorn  

Apeldoorn heeft 3 vuurwerkvrije zones. Zij hebben de zones gekozen op basis van een grote enquête. 
Daarin werden drie kinderboerderijen het meeste genoemd. Door de vuurwerkvrije zones is er bij 2 
kinderboerderijen minder overlast ervaren dan de voorgaande jaren. De vuurwerkvrije zones zijn 
toegevoegd aan de hotspotlijst, deze hotspots liggen al extra onder de aandacht bij de handhavers.  

Er is jaarlijks een vuurwerkshow met ongeveer 5.000 mensen van 23.00 tot 01.00 uur. De 
vuurwerkshow duurt 15-20 minuten. Een extern bedrijf regelt het totale evenement en ontvangt 
hiervoor jaarlijks een bijdrage van 20.000 euro.  Sinds de vuurwerkshow is er minder vernieling in het 
centrum.  
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Stafbureau  
de IJslander 66, 8252 HE DRONTEN  
Telefoon: 0321-312025 / Mobiel 06-20508536  
E-mail: info@b-p-n.nl  - URL www.b-p-n.nl 
 

 

Aan:  College van Burgemeester en Wethouders 

 Presidium 

 

 

DRINGENDE OPROEP! 

De Corona-crisis heeft een enorme impact op de economische situatie van de ondernemers in 

Nederland en daarmee ook de ondernemers in uw gemeente. Omzetten en de daarbij behorende 

inkomens zijn bij veel ondernemers gekelderd. Hun voortbestaan is onzeker en ondernemers kunnen 

nu iedere steun gebruiken.  

Verdere omzetverliezen kunnen gaan leiden tot faillissementen van ondernemingen. Een binnen uw 

gemeente aangekondigde of overwogen beperking van het afsteken van vuurwerk ontneemt de 

vuurwerkverkopende winkeliers in uw gemeente een belangrijke mogelijkheid om zich te herstellen 

van de enorme klap die zij nu krijgen. Dit kan in uw gemeente tientallen tot honderden mensen hun 

baan of onderneming kosten.  

Wij doen daarom een dringende oproep om beperkingen rondom vuurwerk, of voornemens hiertoe, 

in te trekken, of tenminste uit te stellen, zodat de vuurwerkondernemingen in uw gemeente de kans 

krijgen zich te herstellen van de ongekende crisis die onze hele samenleving momenteel treft.  

Wij vertrouwen op uw steun en medewerking! 

 

Met vriendelijke groet, 

Belangenvereniging Pyrotechniek Nederland 

Stichting VuurwerkCheck 
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Achtergrond onderzoek 
Sinds 21 maart 2019 is in Rotterdam sprake van nieuw vuurwerkbeleid. In de APV is een stelsel van 

algeheel vuurwerkverbod met vuurwerkzones ingevoerd. Doel van de stelselwijziging is om (op den 

duur) te komen tot een vermindering van overlast, schade en letsel ten gevolge van vuurwerkgebruik 

en -misbruik. Bij wijze van pilot zijn daarnaast in 2019 twee extra vuurwerkshows georganiseerd in 

Hoek van Holland en Nesselande. Het doel van deze pilot is ook een vermindering van het afsteken van 

en het in omloop zijn van consumentenvuurwerk. De gedachte is dat het aanbieden van een 

professionele vuurwerkshow de behoefte aan het zelf afsteken van vuurwerk verkleint. De gemeente 

wil graag weten of het aanbieden van professionele vuurwerkshows de behoefte tot het zelf afsteken 

vermindert en de feestvreugde vergroot. 

 

Opzet onderzoek: enquête pilotgebieden 
Mediad heeft een bevolkingsenquête uitgevoerd. Hiertoe is aan 5.000 huishoudens in Hoek van 

Holland en Nesselande (2 maal 2.500) een mailpack gestuurd met hierin een brief met een inlogcode 

voor het invullen van een online vragenlijst. Omdat niet iedereen toegang heeft tot internet of het fijn 

vindt om een online vragenlijst in te vullen en de representativiteit te vergroten, zaten in het mailpack 

ook een schriftelijke vragenlijst en antwoordenveloppe. De vragenlijst is door de gemeente Rotterdam 

opgesteld en in overleg door Mediad op kleine punten aangepast.  

 

Respons: enquête pilotgebieden 
In totaal zijn er 1.757 vragenlijsten ingevuld (35%): 545 online en 1.212 schriftelijk. In Hoek van Holland 

was de respons lager dan in Nesselande. 

• 757 in Hoek van Holland (30%), 204 via internet en 553 schriftelijk 

• 1.000 in Nesselande (40%), 341 via internet en 659 schriftelijk 

 

Uitkomsten: enquête pilotgebieden 
Tweederde van de huishoudens (66%) heeft in de periode 2014 – 2018 geen vuurwerk gekocht. In 2019 

heeft één op de vijf huishoudens vuurwerk gekocht. Hierin is duidelijk een verschil tussen 

respondenten van verschillende leeftijden. 

 
Tabel 1 Kopen van vuurwerk in 2019 

 
Totaal 

enquête 

Jonger dan  

30 jaar 

30 t/m 39 

jaar 

40 t/m  

49 jaar 

50 t/m  

64 jaar 

65 t/m  

79 jaar 

80 jaar en 

ouder 

Ja  80% 27% 39% 51% 15% 2% 0% 

Nee 3% 73% 61% 49% 85% 98% 100% 

Totaal 100% 100% 100% 100% 100% 100% 100% 

 

Aan deze huishoudens is gevraagd of zij ongeveer dezelfde hoeveelheid, minder of meer vuurwerk 

hebben gekocht dan voorgaande jaren. 10% van de huishoudens heeft ongeveer even veel vuurwerk 

gekocht als voorgaande jaren, 7% heeft minder vuurwerk gekocht en 3% heeft meer vuurwerk gekocht. 

 
Tabel 2 Gecombineerde uitkomst kopen vuurwerk en verhouding hoeveelheid kopen i.v.m. voorgaande jaren 

 
Totaal enquête 

N = 1.787 

Hoek van Holland 

N = 787 

Nesselande 

N = 1.000 

Geen vuurwerk gekocht in 2019 80% 86% 75% 

Wel vuurwerk gekocht in 2019:  

minder dan voorgaande jaren 
7% 4% 9% 

Wel vuurwerk gekocht in 2019:  

dezelfde hoeveelheid als voorgaande jaren 
10% 7% 12% 

Wel vuurwerk gekocht in 2019:  

meer dan voorgaande jaren 
3% 3% 4% 

Totaal 100% 100% 100% 
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Aan de respondenten die meer of minder vuurwerk hebben gekocht dan voorgaande jaren, is gevraagd 

naar de reden hiervan. De reden die wordt opgegeven is heel erg afhankelijk van de situatie. Zo wordt 

als reden voor het kopen van meer vuurwerk de leeftijd van de kinderen genoemd (kinderen zijn nu 

groter en willen het graag) en het feit dat het dit jaar wel thuis werd gevierd. De leeftijd van de kinderen 

wordt ook regelmatig genoemd als reden om minder vuurwerk te kopen. Van de respondenten die 

minder vuurwerk hebben gekocht dan voorgaande jaren, noemt 35 van de 121 respondenten specifiek 

de vuurwerkshow als reden voor de mindere aanschaf van vuurwerk (29%). 

 

Een derde van de respondenten heeft één van de vuurwerkshows in Rotterdam bezocht. In Hoek van 

Holland heeft 20% van de respondenten de vuurwerkshow daar bezocht. In Nesselande heeft 45% van 

de respondenten de vuurwerkshow daar bezocht. 

 
Tabel 3 Bezoek vuurwerkshows 

 
Totaal enquête 

N = 1.787 

Hoek van Holland 

N = 787 

Nesselande 

N = 1.000 

Ja, in Hoek van Holland 9% 20% 1% 

Ja, in Nesselande 26% 0% 45% 

Ja, bij de Erasmusbrug 2% 2% 2% 

Nee 63% 79% 51% 

Totaal 100% 100% 100% 

 

De meeste respondenten die de vuurwerkshow hebben bezocht, zijn hier zeer positief over. Er wordt 

een gemiddeld rapportcijfer gegeven van een 8,5. 

 

Aan de respondenten die een vuurwerkshow hebben bezocht, is de volgende stelling voorgelegd: “De 

vuurwerkshow heeft bijgedragen aan onze feestvreugde.” Voor ruim vier op de vijf respondenten die 

één van de vuurwerkshows hebben bezocht in Rotterdam, heeft de vuurwerkshow bijgedragen aan de 

feestvreugde. 

 
Tabel 4 Stelling: Vuurwerkshow heeft bijgedragen aan onze feestvreugde 

 
Totaal enquête 

N = 1.787 

Hoek van Holland 

N = 159 

Nesselande 

N = 486 

(helemaal) mee eens 84% 77% 86% 

Neutraal 13% 18% 11% 

(helemaal) mee oneens 4% 5% 3% 

Totaal 100% 100% 100% 
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Opzet onderzoek en respons: Gemeentepeiler app 
Naast de enquête in de pilotgebieden heeft de gemeente Rotterdam het onderzoek ook uitgezet onder 

gebruikers van de Gemeentepeiler app. Niet alle vragen uit de vragenlijst zijn aan deze respondenten 

voorgelegd, omdat in een peiling die in de app wordt uitgezet geen achtergrondvragen worden gesteld. 

Van de gebruikers van de app zijn het geslacht, de leeftijd en de woonbuurt bekend. Niet alleen aan 

gebruikers van de app die in de pilotgebieden wonen is de uitnodiging verstuurd. Ook gebruikers die 

ergens anders in Rotterdam wonen, zijn uitgenodigd. Na enige tijd is een reminder verstuurd. In totaal 

hebben uiteindelijk 1.103 gebruikers van de Gemeentepeiler app de peiling ingevuld. 

 

Uitkomsten: Gemeentepeiler app 
Driekwart van de respondenten (72%) heeft in de periode 2014 – 2018 geen vuurwerk gekocht. In 2019 

heeft 16% vuurwerk gekocht. Aan deze respondenten is gevraagd of zij ongeveer dezelfde 

hoeveelheid, minder of meer vuurwerk hebben gekocht dan voorgaande jaren.  

 
Tabel 5 Kopen van vuurwerk in 2019 

 
Totaal app 

N = 1.103 

Geen vuurwerk gekocht  84% 

Wel vuurwerk gekocht: minder dan voorgaande jaren 4% 

Wel vuurwerk gekocht: dezelfde hoeveelheid als voorgaande jaren 6% 

Wel vuurwerk gekocht: meer dan voorgaande jaren 5% 

Totaal 100% 

 

6% van de respondenten heeft ongeveer even veel vuurwerk gekocht, 4% heeft minder vuurwerk 

gekocht en 5% heeft meer vuurwerk gekocht. Als we kijken naar de respondenten in de pilotgebieden 

(Hoek van Holland en Nesselande), dan noemt 16 van de 24 respondenten specifiek de vuurwerkshow 

als reden voor de mindere aanschaf van vuurwerk (67%). 

 

Drie op de tien respondenten heeft één van de vuurwerkshows in Rotterdam bezocht. De meeste 

respondenten die de vuurwerkshow hebben bezocht, zijn hier zeer positief over. Er wordt een 

gemiddeld rapportcijfer gegeven van een 8,3. 

 
Tabel 6 Bezoek vuurwerkshows 

 
Totaal app 

N = 1.103 

Ja, in Hoek van Holland 2% 

Ja, in Nesselande 10% 

Ja, bij de Erasmusbrug 18% 

Nee 70% 

Totaal 100% 

 

Aan de respondenten die een vuurwerkshow hebben bezocht, is de volgende stelling voorgelegd: “De 

vuurwerkshow heeft bijgedragen aan onze feestvreugde.” Voor bijna alle respondenten die één van de 

vuurwerkshows hebben bezocht in Rotterdam, heeft het bezoek bijgedragen aan de feestvreugde. 

 
Tabel 7 Stelling: Vuurwerkshow heeft bijgedragen aan onze feestvreugde 

 
Totaal app 

N = 327 

(helemaal) mee eens 88% 

Neutraal 8% 

(helemaal) mee oneens 4% 

Totaal 100% 
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Conclusie 
Bevolkingsenquête pilotgebieden 

Een overgrote meerderheid van de respondenten heeft het afgelopen jaar geen vuurwerk gekocht. 

Van de respondenten die minder vuurwerk hebben gekocht dan voorgaande jaren, geeft 29% aan dat 

de vuurwerkshow hiervoor een belangrijke reden is geweest.  

 

In Nesseland heeft bijna de helft van de respondenten de vuurwerkshow bezocht en in Hoek van 

Holland een vijfde van de respondenten. De respondenten die een vuurwerkshow hebben bezocht, 

zijn hier zeer positief over. Er wordt gemiddeld een rapportcijfer van 8,5 gegeven en bijna alle 

bezoekers geven aan dat de vuurwerkshow heeft bijgedragen aan de feestvreugde. 

 

Gemeentepeiler app 

Ook hier geeft een overgrote meerderheid van de respondenten aan het afgelopen jaar geen vuurwerk 

te hebben gekocht. Van de respondenten die minder vuurwerk hebben gekocht dan voorgaande jaren 

en in Hoek van Holland of Nesselande wonen, geeft 67% aan dat de vuurwerkshow hiervoor een 

belangrijke reden is geweest.  

 

30% van de ondervraagden heeft één van de vuurwerkshow bezocht. De respondenten die één van de 

vuurwerkshows hebben bezocht, zijn hier zeer positief over. Er wordt gemiddeld een rapportcijfer van 

8,3 gegeven en bijna iedereen geeft aan dat de vuurwerkshow heeft bijgedragen aan de feestvreugde. 

 

Afsluitend 

Concluderend kan worden gesteld dat de vuurwerkshow deels ertoe heeft bijgedragen dat er minder 

vuurwerk is gekocht dan het voorgaande jaar en dat de vuurwerkshow zeker heeft bijgedragen aan de 

feestvreugde tijdens de jaarwisseling. 
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